

## Copyright

The Chinese laws protect the copyright of authors in their original works include literatures, newspapers and periodicals, computer programs, photos, movies, audio records and radio etc. The creators hold the exclusive right to use or authorize others to use their work - including its reproduction, public performance and broadcasting. COPYRIGHT LAW OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA exempts limited copyright for learning purpose, such as individual learning, research and appreciation, comment, news report, class for school teaching, teaching for science research, applying pieces for scientific researchers etc.

Infringement of copyright is a serious offence and may lead to civil remedies or even criminal sanctions. Violation of copyright, such as excessively downloading electronic content, would be a serious offence against the local law and the University's charter agreement, and students would be subject to disciplinary action.

For more information, please visit

<http://www.ncac.gov.cn/chinacopyright/channels/479.html> and refer to the following policies and regulations:

*Copyright Law of the People's Republic of China*

*Implementing Regulations of the Copyright Law of the People's Republic of China*

*Regulations for the Protection of Computer Software*

*Regulations on Publication Administration*

*Measures for the Implementation of Copyright Administrative Punishment*

Other related policies and regulations

## 版权

中国法律保护创作者的原创作品如书籍、报刊、计算机程序、照片、电影、录音记录及广播等。创作者拥有使用或授权他人使用其作品的独有权利—包括复制、公开表演及广播该作品。《中华人民共和国著作权法》给予研习用途有限度的版权豁免，例如容许为个人学习、研究或欣赏、评论、新闻报道、或为学校课堂教学或者科学研究供教学或者科研人员使用某一作品。

侵犯版权属严重罪行，可能招致民事责任甚或刑事制裁。研究生若侵犯版权，例如过量地下载电子内容，就是违反本地法律及大学的特许协议，该用户将受大学纪律处分。

如需进一步资料，请浏览：<http://www.ncac.gov.cn/chinacopyright/channels/479.html> 参照下列政策法规。

《中华人民共和国著作权法》

《中华人民共和国著作权法实施条例》

《计算机软件保护条例》

《出版管理条例》

《著作权行政处罚实施办法》

其他版权相关政策条例